
  

Р Е П У Б Л И К А   Б Ъ Л Г А Р И Я  

О Б Л А С Т E Н  У П Р А В И Т Е Л  Н А  О Б Л А С Т  Я М Б О Л  

 

 

  

ПРОТОКОЛ   
от заседание на Областна транспортна комисия - Ямбол,  

проведено на 28.05.2025 г.  

  

Днес, 28.05.2025 г. от 10:00 ч., в сградата на Областна администрация Ямбол се 

проведе заседание на Областната транспортна комисия – област Ямбол.   

 На заседанието присъстваха:  

 Председател: Николай Костадинов – областен управител на област Ямбол  

  

Членове:  

1. Дикран Бохосян – началник на Областен отдел „Автомобилна администрация“ 

–  гр. Ямбол;  

2. Тодор Налбантов – заместник–кмет на община „Тунджа“;  

3. Кънчо Кънев – представител на община Ямбол;  

4. Диана Михнева – началник отдел „Обществени поръчки“ на община Елхово; 

5. Стоянка Стойкова – представител на Национален съюз на превозвачите; 

6. Иван Господинов – представител на СНЦ „Национално сдружение на 

автобусните превозвачи в България“; 

7. Стоян Танев – представител на Областно пътно управление Ямбол;  

 

Технически секретар: Исталиана Христова – главен специалист в дирекция 

„АКРРДС“ в Областна администрация Ямбол.  

 

Председателят на комисията г-н Костадинов откри заседанието и установи, че е 

налице кворум за провеждането му, след което запозна присъстващите с предварително 

обявения дневен ред, а именно:  

 

Точка 1: Съгласуване и приемане на предложение за  промени в маршрутни разписания 

от квотата на община „Тунджа“. 

Точка 2: Разни. 

 

Г-н Костадинов информира присъстващите, че поводът за  днешното заседание е 

получено писмо от кмета на община „Тунджа“ с предложение за изменение на начина на 

изпълнение на съществуващи маршрутни разписания и откриване на две нови автобусни 

линии на основание чл. 10, ал. 2 и ал. 3 от Наредба № 2 от 15 март 2002 г. за условията и 

реда за утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози 



на пътници с автобуси. Искането е свързано с постъпили докладна записка от кмета на 

с. Безмер - Росен Русев и предложение от превозвача за оптимизация и актуализация на 

действащите маршрутни разписания чрез преустановяване на изпълнението на част от 

автобусните линии от квотата на община „Тунджа“. В тази връзка е проведена и среща с 

ръководството на общината, кметовете на заинтересованите населени места и граждани 

с превозвача. Със заповед на кмета на община „Тунджа“ е определена Комисия, която е 

извършила проверка и анализ на ежедневния пътникопоток по маршрутните разписания, 

и е съставила протокол. Предложените промени от кмета на община „Тунджа“ са 

съгласувани с кмета на община Ямбол. 

Председателят предостави думата на г-н Тодор Налбантов – заместник–кмет на 

община „Тунджа“, който да запознае присъстващите с мотивите, довели до 

необходимостта от промяна на маршрутните разписания.  

Г-н Налбантов представи внесеното предложение: 

I. За изменение на начина на изпълнение (целогодишно или сезонно) на 

съществуващи маршрутни разписания от АГ Ямбол и откриване на две нови автобусни 

линии, както следва: 

1. Ямбол - Безмер - Гарадок с час на тръгване от АГ Ямбол в 6:30 ч., изпълнява се 

в делнични дни – нова. 

2. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово с час на тръгване от АГ Ямбол в 17:30 ч., 

изпълнява се целогодишно – нова. 

2.1. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово с час на тръгване от АГ Ямбол в 17:30 ч., 

изпълнява се целогодишно от датата на съгласуване до 31.01.2026 г. - нова  

3. Ямбол - Драма - Коневец с час на тръгване от АГ Ямбол в 6:35 ч., от 

целогодишно се изменя на делнично изпълнение. 

4. Ямбол - Бояджик с час на тръгване от АГ Ямбол в 11:00 ч., от целогодишно се 

изменя на делнично изпълнение. 

II. За промяна на началните часове на тръгване от спирка по маршрута на 

съществуващи разписания на автобусни линии от АГ Ямбол, както следва: 

1. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово - делнично, с час на тръгване от АГ Ямбол 

в 14:30 ч. се променя на 14:45 ч. 

1.1. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово - делнично, изпълнява се от датата на 

съгласуване до 31.01.2026 г., с час на тръгване от АГ Ямбол в 14:30 ч. се променя на 

14:45 ч. 

III. За закриване на съществуващи автобусни линии, както следва: 

1. Ямбол - Безмер целогодишно с час на тръгване в 6:00 ч. от АГ Ямбол.  

2. Ямбол - Безмер - Гарадок целогодишно с час на тръгване в 6:50 ч. от АГ Ямбол. 

3. Ямбол - Безмер - в празнични дни с час на тръгване в 14:00 ч. от АГ Ямбол. 

4. Ямбол - Безмер - сезонно с час на тръгване в 19:40 ч. от АГ Ямбол. 

5. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово - делнично, с час на тръгване от АГ Ямбол в 

16:40 ч 

5.1. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово - делнично от датата на утвърждаването до 

31.01.2026 г., с час на тръгване от АГ Ямбол в 16:40 ч. 

6. Ямбол – Кабиле – Хаджидимитрово - целогодишно, с час на тръгване от АГ 

Ямбол в 18:05 ч. 

6.1. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово – целогодишно от датата на 

утвърждаването до 31.012026 г., с час на тръгване от АГ Ямбол в 18:05 ч. 

7. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово - сезонно, с час на тръгване от АГ Ямбол в 

19:40 ч. 



7.1. Ямбол - Кабиле - Хаджидимитрово - сезонно от датата на утвърждаването до 

31.01.2026 г., с час на тръгване от АГ Ямбол в 19:40 ч. - ново от 25.3.2025 г. 

8. Ямбол - Ханово - сезонно, с час на тръгване от АГ Ямбол в 19:00 ч, 

9. Ямбол - Кукорево - делнично с час на тръгване от АГ Ямбол в 6:30 ч, 

10. Ямбол - Кукорево - делнично с час на тръгване от АГ Ямбол в 20:00 ч. 

11. Ямбол - Могила - Чарган делнично с час тръгване от АГ Ямбол в 6:30 ч. 

12. Ямбол - Челник делнично с час на тръгване от АГ Ямбол в 14:00 ч. 

 

Г-н Налбантов заяви, че са проведени срещи с превозвача, жителите и кметовете 

на населените места, които са засегнати от промените, с кмета на община „Тунджа“, и 

всички те са стигнали до консенсус и вземане на непопулярни, тежки решения за 

спирането на някои линии подари липсата на пътникопоток.  

Г-н Костадинов предостави възможността на членовете на комисията да изразят 

становище по направеното предложение за промяна на маршрутното разписание от 

квотата на община „Тунджа“.  

Г-н Бохосян отбеляза, че  трябва да бъдат спазени изискванията за интервал от 30 

минути между отделните курсове във връзка с чл. 16 от Наредбата. Той изрази 

резервираност относно спирането на някои автобусни линии. Подчерта, че договорът с 

превозвача е с валидност до края на септември 2025 г. и разреждането на курсовете е 

предпоставка за нерегламентиран превоз. Г-н  Бохосян отбеляза, че превозвачът 

получава компенсация от общината, получават се и субсидии за карти за ученици. Той 

отправи запитване към г-н Налбантов дали са водени разговори с други превозвачи и 

дали те имат желание да поемат предвидените за закриване линии? 

Г-н Налбантов отговори, че обществената поръчка е спечелена от настоящия 

превозвач и не са водени преговори с други такива. Той отбеляза , че е в ход процедура 

за нова обществена поръчка и при появата на други кандидати могат да бъдат водени 

преговори с тях.  

Г-н Костадинов отбеляза, че ако се прегледат детайлно  промените, ще стане ясно, 

че часовете на тръгване обезпечават закритите линии и така се дава възможност на 

хората да ползват обществен транспорт, но в различен часови диапазон. Той подчерта, 

че предложените промени са обсъдени с кметовете на населените места и че е 

необходимо оптимизиране на обществения транспорт,  макар и с много компромиси. 

Председателят заяви, че ще подкрепи предложението на община „Тунджа“ и предостави 

възможност на всеки от членовете на комисията да изрази становището си. 

Г-н Кънев изрази подкрепата си за предложените от община „Тунджа“ промени 

в маршрутните разписания. Той заяви, че транспортът е социална услуга, но субсидиите 

се изплащат с голямо закъснение и е много трудно да се намери превозвач, който да 

извършва курсовете по маршрутните разписания. Отбеляза, че закриването на някои 

линии не е желателно, но е необходимост.  

Г-н Налбантов отбеляза, че транспортът в община „Тунджа“ се финансира 

изцяло от бюджета на общината и не получава държавни субсидии за това. 

Г-н Бохосян изрази мнение, че законодателството дава възможност за 

комбиниране на пакети от атрактивни и неатрактивни курсове. Освен това сподели, че  е 

добре да има информация всеки курс с колко местен автобус ще се изпълнява.  

Г-н Налбантов прие препоръките и отбеляза, че те ще бъдат взети предвид при 

следващата обществена поръчка.  

 

 



 

Г-н Костадинов подложи предложението на община „Тунджа“ на гласуване. 

 

Областната транспортна комисия взе следното решение: 

 

НЕ СЪГЛАСУВА промяната на маршрутни разписания, внесени от кмета на 

община „Тунджа“ (вх. № ОУ-01700-09.05.2025 г. в ОА-Ямбол).  

 

Гласували „ЗА“: 

Николай Костадинов 

Тодор Налбантов 

Кънчо Кънев 

Дияна Михнева 

 

Гласували „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“: 

Стоян Танев 

Дикран Бохосян 

Стоянка Стойкова 

Иван Господинов  

 

По точка 2: Разни - не постъпиха предложения. 

 

Поради изчерпване на дневния ред, г-н Костадинов благодари на присъстващите и 

закри заседанието.  

 

 

 

 

 

 

 

   

Николай Костадинов/П/ 

Областен управител на област Ямбол  

Председател на Областна транспортна комисия - Ямбол  

  

 

 

 

Изготвил протокола:  

         

Исталиана Христова /П/ 

Технически секретар на  Областна транспортна комисия - Ямбол  


